
 

 

Schriftelijke vraag 
Vraagnummer: S – 655 (2023-050606) 
Datum indiening: 29 augustus 2023 
Onderwerp: Publicaties van gemeente Overbetuwe in zomervakantie  
 
Naam indiener: Peter de Waard - VVD Overbetuwe 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding: 
 
Het college heeft, net als de gemeenteraad, participatie hoog in het vaandel staan. De ervaring leert 
dat onze inwoners (mogelijke) veranderingen in hun fysieke omgeving belangrijk vinden en daarom 
vragen bestemmingsplanprocedures bijzondere aandacht. 
 
Vanaf 27 juli t/m 6 september 2023 ligt de actualisatie van de bestemmingsplannen voor Slijk-Ewijk, 
Valburg, Randwijk en Driel ter inzage. Wij menen dat de zomervakantie niet de beste periode is voor 
participatie en het ophalen van reacties. Naar aanleiding van een facebookbericht van de gemeente 
hebben we gevraagd of overwogen is om de bestemmingsplannen na de zomervakantie te 
publiceren en wat de redenen zijn geweest om dat niet te doen. 
 
De reactie van de gemeente was als volgt: “We begrijpen uw overweging, alleen het plan ligt 6 
weken lang ter inzage, tot en met 6 september. Het is niet aannemelijk dat iedereen tegelijk in deze 6 
weken op vakantie is. Daarom denken we dat men genoeg tijd heeft om te kunnen reageren. 
Daarnaast zijn er ook veel services die op publicaties attenderen. En we maken via veel verschillende 
kanalen bekend dat de plannen ter inzage liggen, ook onze sociale media. Zo verwachten we zoveel 
mogelijk mensen te bereiken.” 
 
Onze vragen: 
 

1. Deelt het college onze mening dat de zomervakantie niet de meest optimale periode is voor 
publicaties en het ter inzage leggen van stukken waarop de reactie van inwoners wordt 
gevraagd? 

2. Heeft het college beleid ten aanzien van de momenten en de wijze waarop dergelijke 
stukken worden gepubliceerd en kunt u die met ons delen? 

3. Als, zoals uit de inleiding valt op te maken, er geen beleid bestaat waarmee publicatie van 
dergelijke stukken in de zomervakantie zoveel mogelijk wordt vermeden, is het college dan 
bereid om een dergelijk beleid op te stellen en aan te geven onder welke dringende redenen 
hiervan kan worden afgeweken? 

4. Is het college bereid om een dergelijk beleid voor de kadernota 2025 aan de gemeenteraad 
aan te leveren?     

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven. 
 
Ondertekening: 
Peter de Waard, VVD Overbetuwe 


